



COMFORT

S P R I N G

Sleep technology for your quality sleep

Blue SKY FIRM



12 years
Warranty



50%
Discount

Free Mystery Gift
Percuma Hadiah Misteri
免費神秘禮物



Turn-Free

Designed to eliminate the need for turning the mattress. It affords you years of effortless sleeping luxury.

独特设计令您省却反转床垫的烦恼，让您享受无忧的睡眠。



MEMORY FOAM also known as Visco Elastic Foam, reduces body pressure and fit body curvature. It evenly transfers body weight & improves blood circulation.

智能记忆海绵也叫太空零压海绵，能化解压力，使床垫和人体更加服帖，减少人体自身重量所带来的压迫，使血液循环更加通畅。



2.4mm heat-treated high Tensile Wire. 20% thicker than the industry average with a rating of 2.0mm for firmer support.

高热度，坚硬的**2.4mm**钢丝，超级其他品牌20%的厚度以及平均坚硬高达2.0mm的支撑。



Foam Encased

Foam Encased design increases the sleep surface & provides durable edge support.

床褥有壳的设计增加了睡眠表面及边缘提供持久的支持。



Euro Top

an extra 2" topping to give you the ultimate in comfort and luxury.

特加高达2寸之护垫，华丽高贵，给您更贴身舒适的柔软感觉。



Designed for maximum protection. Ensures excellent posture by keeping the spine in its natural, most comfortable position.

高度保护脊骨健康和提供更优质的睡眠。



Anti-dust Mite

Fabric cover is treated with an anti-dust mite treatment.

防螨



Distributed By:

Lady Americana (M) Sdn. Bhd. (Co. No.: 509223-K)

Manufactured by:

FEFI
FAR EAST FOAM INDUSTRIES SDN. BHD. (Established since 1971) (80378-A)

Website: www.fefi.com.my Email: sales@fefi.com.my

size	Mattress Only (RM)		Complete Set (RM)	
3ft	1,716	858	3,116	1,558
3.5ft	1,996	998	3,596	1,798
5ft	3,196	1,598	5,196	2,598
6ft	3,876	1,938	6,276	3,138